

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Karl Wilhelm Pätzold.

Paetzold, Carl Wilhelm

o.O., 01.01.1793-05.04.1793; 14.06.1794

24. März 1793

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-171928

Diarium in duce Cicentels.

we can only oppose to the extermina-
ting word the Stupidity of the Assassins.
The Views of the murderous Faction
would already have been accomplished,
had their Adroitness kept any pace
with their Atrocity. The Sections
have declared, that they cant arm the
Men, they have furnished for the Ar-
mies, since they are resolved to keep
their Musquets for the Defence and in-
ferior Police of the Metropolis, in
which they see Enemies by no means
less dangerous than those at the Fron-
tiers. The Inhabitants of this Me-
tropolis may be compared to the Com-
pagnions of Ulysses, in the Grotto
of Polyphemus; Each has no other ho-
pe than that of Being devoured
the last.

and sorrowful-
ness

I shall quit this Place to Morrow, in which we see only terror painted on the Countenance of every person we meet -

meet -
On Palm Sunday, the 24th March,
three minor games were played
before the Down, Bay Porto-
mouth, in which the young
men of the school were
first, Minerva, and the young
men of the school were
second. In Men of War. Pipes

Dianium in der Eximialb.

in Spitheat linyou von 2 Uhr aus der
Morgens bis gegen Abend, nebst
sog. Hainwundtun so wie und sonstigen
in der Royal Wight fassen. Wundt
und in der Eximialb, noch das
bedeutet.

Der 25. March ausfüllt und mit
Morgens bis gegen Abend, nebst
sog. Hainwundtun so wie und sonstigen
in der Royal Wight fassen. Wundt
und in der Eximialb, noch das
bedeutet.

Der 25. March ausfüllt und mit
Morgens bis gegen Abend, nebst
sog. Hainwundtun so wie und sonstigen
in der Royal Wight fassen. Wundt
und in der Eximialb, noch das
bedeutet.

* Die Befragung